

《单词百科:twm是什么意思?twm怎么发音?twm的解释和用法》

英语单词twm是什么意思?twm怎么读?twm怎么发音?简答网为您整理了twm的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



twm怎么读

twm的读音:['ti:d' ə b ə lju: 'em]

twm的意思

1、abbr.traveling-wave maser 行波微波激光器;

twm的双语例句

1、Start a new Xdmx session that spans both nodes running the twm window manager.

然后启动新的Xdmx会话，横跨两个运行twm窗口管理器的节点。

2、The applied principle of TWM in realtime interferometry is disscussed with deduced

formula.

通过有关公式的推导，阐明动态两波混频在实时干涉测量中应用的原理。

3、 This paper introduced a new type of molding process of plastics-thin wall molding (TWM) technology and compared it with the traditional injection molding technologies.

介绍了一种新型塑料注塑成型工艺&薄壳成型（TWM）的制品设计、模具设计、专用注射机、计算机辅助工程分析等关键技术的特点和应用前景。

4、 The dynamic equations of the photorefractive two wave mixing (TWM), which accout on the beam fanning effect, are derived and solved by numerical method.

以多个两波耦合（TWM）相位栅模型建立了考虑光扇开效应后的动态两波耦合方程。

5、 In addition, TWM analysis results also proved that acoustic particle size based on the principle of ultrasonic attenuation could accurately describe the particle size distribution of nanometer calcium carbonate suspension.

另外，样品透射电镜分析结果表明，基于声衰减原理的声波粒度仪较好地反映了纳米级碳酸钙悬浊液中颗粒粒度分布情况。

6、 Finally, wave-coupling equations modified according to experiments, were implemented to simulate the dynamic process of the TWM and the theoretical calculated results are coincident with the experimental data.

依据实验结果对考虑光扇的耦合波方程进行了实验修正，并对两波耦合动态过程的时间演化进行了数值解模拟，计算结果与实验基本吻合。

7、 The twm window manager's primary feature is that it's tiny; it doesn't do much for you, it mostly trusts you to know what you want.

twm窗口管理器的主要特色就是它非常小；它不会做很多事情，而且几乎完全依赖您来决定需要的内容。

以上是简答网为您整理的twm怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于twm的用法、twm的

释义、twm的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/twm>